

## **CIT Montgomery Hosts Watercolor Painter Chenghao Li's Exhibition**

On February 27<sup>th</sup>, the Confucius Institute at Troy University held a reception for the Chinese watercolor painter Chenghao Li on the Montgomery campus. Around 20 teachers from Troy University and students from the local middle school along with people from the resident community attended the reception. The reception was hosted by Dr. Li Fang. James Smith Deputy Director of the Student Affairs at Troy University Montgomery Campus expressed his appreciation to Chenghao Li on behalf of the university. Chenghao Li also expressed his gratitude to Troy University for the efforts they made in organizing this exhibition. Chenghao Li once worked in Troy University for two years as a Visiting Scholar in 2008 and 2014. This exhibition also represents the significance of his return to Troy University, which has further enhanced both the exchange and collaboration of art between China and the United States. This watercolor painting exhibition will last until March 6<sup>th</sup>, 2020.

## **孔子学院在蒙哥马利分校举行李程昊水彩画展欢迎会**

2020年2月27日，孔子学院在特洛伊大学蒙哥马利校区举行了李程昊水彩画展欢迎会，特洛伊大学师生、当地中学师生及社区民众约20人参加了此次活动。欢迎会由方丽博士主持，学生处副处长詹姆斯·史密斯先生（James Smith）代表蒙哥马利校区对李程昊先生的到来表示感谢。李程昊先生对特洛伊大学为举办画展做出的努力表示感谢。李程昊先生曾在2008年和2014年作为访学学者身份在特洛伊大学工作了两年，此次画展也是他对特洛伊大学的一次有意义的回访，进一步增进了中美艺术的交流和合作。李程昊水彩画展在蒙哥马利分校的展出将持续到3月6日。